
Referat Generalforsamling 
Thorshøjparken 2025 
 

Fremmødte er 13 personer 

Formandens beretning: 

Ikke meget er sket i vores lille forening. Bestyrelsen har primært haft fokus på at styrke de sociale 
bånd i foreningen. Der er blevet afholdt nogle ”øl over hækken” arrangementer, og vi har i vores 
sensommer samling bad vi folk om at hjælpe os med at give input til hvad vi skulle bruge vores 
opsparing på. Specifikt den del af vores opsparing, som var øremærket til ny asfalt. Alle disse 
penge blev ikke brugt, og vi i bestyrelsen mener ikke at vi skal have en for stor opsparing. Hvad 
bestyrelsen er kommet frem til kan i høre under indkommende forslag. 

Vi har ellers i det sidste år fået etableret to nye bom-sæt i hver ende af stien mellem Mercurvej og 
Apollovej. 

Vi i bestyrelsen er glade for at notere at der har været et flot fremmøde til begge sociale 
arrangementer. 

 

Regnskab: Ligger på hjemmesiden 

Regnskabet er godkendt 

 

Martin blev genvalgt 

Charlotte blev genvalgt som kasser 

Henriette blev genvalgt 

Jakob blev genvalgt 

 

Foreslag: 

1. Bålsted, med fliser og opmuret grill. Tilbud på 81.825 kr 
Bekymring om tilgang fra unge. Bekymring om små børn, eller vilde katte. Bekymring om 
hvem der skal sikre at bålet slukkes.  
Stemning om Bålsted: 

7 er imod 

2 ”hverken eller” 

5 er for forslaget 
 



Afstemining om at anlægge terrasse: 

5 stemmer for 

2. Angående bomme. Anlæg fliser omkring bomme, så man ikke tvinges ud i græsset. 
Det er indhentet tilbud på anglægningen af dette. 
Alle deltager stemte for 
 

3. Lås på bomme. Grunden til der ikke er lås. Låse irrede fast, og er derefter blevet fjernet. 
Gardner har ingen god løsning til nye låse. 
Alle deltager stemte for 
 

4. Reetablering af sti mellem Mercurvej 82 og 84. 
Alle deltager stemte for 
 

5. Ændring af ordlyd i nye vedtægter §7. Istedet for lokalavis, men husstandsomdeling. 
 
 
Væk fra lokalavis: 
8 for beslutningen 
2 imod 
 
Inkludere husstandsomdeling: 
9 stemmer for 
 
Inkludere ”Foreningens sociale medier”: 
ingen stemmer for 
 

6. Ændring af ordlyd i nye vedtægter §5 ”Hver medlem har en stemme pr grund” til ”Hvert 
medlem har en stemme” 
10 for beslutningen 
Ingen imod 

Eventuelt 
Hvad blev afgørelsen fra sidste år, omkring klipning af græs. 

Hvad blev afgørelsen fra sidste år omkring Snerydning af vejene. 

Udlejede ejendomme klipper ikke hæk. 

Fliser ved Torstedalle er skæve. Kommunen er informeret og vil rettet op på det i nær fremtid. 

 
 



Ekstraordinær generalforsamling referat 
Stemme omkring vedtægtsændringer:  

Ændring af ordlyd i vedtægter §7. Istedet for lokalavis, men husstandsomdeling. 

9 stemmer for. Ud af 9 stemmer 

 

$5 Ændring af ordlyd ”Hver medlem har en stemme pr grund” til ”Hvert medlem har en stemme” 
9 stemmer for. Ud af 9 stemmer 
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